
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 20. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 406
Ministeren bedes forholde sig til konceptet om skolevand i artiklen ”Firma vil
sælge 'skolevand' til de små elever: Det får forældre til at rase” jf. BT’s artikel
af 19. januar2017 og herunder redegøre for, om ministeren er enig i, at det ud
fra et bæredygtigheds perspektiv er uhensigtsmæssigt med en udvikling, hvor
børn på landets skoler i højere grad drikker flaskevand fremfor postevand.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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